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projekt                      

P R O T O K Ó Ł NR XIV/2025 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 26 marca 2025 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył sesję i po 

powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad XIV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XIII. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności M-G OPS w Drawnie za 2024 r. (druk nr 95) 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024 w roku 2024. 

(druk nr 96) 

7. Sprawozdanie z działalności DOK za 2024 r. i plan pracy na 2025 r. ( druk nr 97) 

8. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Drawnie za 2024 rok i plan pracy na 2025 rok. 

(druk nr 98) 

9. Sprawozdanie z działalności ŚDS Drawno za 2024 r. i plan pracy na 2025 r. (druk nr 99) 

10. Informacja na temat pozyskiwania środków finansowych zewnętrznych w 2024 roku i możliwości 

pozyskiwania w roku 2025. (druk nr 100) 

11. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Drawno za 2024 rok. (druk nr 101) 

12. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1/zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 102) 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2025-2042, (druk nr 103) 

3/przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 w Gminie Drawno, (druk nr 104) 

4/ustalenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 

specjalnego funduszu nagród, (druk nr 105) 

5/zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

powołania składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Drawnie, (druk nr 106)  

6/ zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na 

wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

(grawitacyjnej i tłocznej) Barnimie-Konotop z przyłączami w m. Konotop,  gm. Drawno w formie 

zaprojektuj i wybuduj” realizowanego z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, (druk nr 107)  

6/ ustalenia radnym wysokości diety oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. (druk 108) 

      13. Wolne wnioski i zapytania.  

14.  Zakończenie obrad XIV sesji Rady Miejskiej. 

                                                                 

 

Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Uwag do porządku obrad nie było. 

 

 

Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr XIII 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w systemie rada. 

Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr XIII poddaję pod głosowanie.”  
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Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XIII ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XIII (2025-03-26 09:06:37) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr XIII został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:03:15 do 00:04:50/ 

 

 

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 25.02.2025 r. do  

dnia 25.03.2025 r.  

 

Pytania. 

 

Radny Sławomir Nowak – zapytał, jakie sprawy zostały poruszone na spotkaniu z prezesem Lokalnej 

Organizacji Turystycznej Wokół Drawy. Jak będą wyglądały sprawy w organizacji, czy będzie ona  

kontynuowała swoją działalność.  

 

Burmistrz – powiedział, że spotkanie odbyło się w sprawie omówienia dalszego funkcjonowania organizacji. Z 

o otrzymanych informacji wynika, że stowarzyszanie nadal będzie funkcjonowało. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:12:16 do 00:46:50/ 

 

Pkt 5. porządku obrad – Sprawozdanie z działalności M-G OPS w Drawnie za 2024 r. (druk nr 

95) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji 

rady.   

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 5 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:22:56 do 00:23:27/ 
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Pkt 6 porządku obrad - Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2022-2024 w roku 2024. (druk nr 96) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji 

rady.   

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 6 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:23:28 do 00:23:58/ 

 

Pkt 7 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności DOK za 2024 r. i plan pracy na 2025 r.                    

( druk nr 97) 

 

Sabina Jóźwiak Dyrektor Drawieńskiego Ośrodka Kultury w Drawnie – powiedziała, że sprawozdanie zostało 

omówione na posiedzeniu komisji rady. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań do sprawozdania. 

 

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 7 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:23:59 do 00:24:55/ 

 

Pkt 8 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Drawnie za 2024 

rok i plan pracy na 2025 rok. (druk nr 98) 

Burmistrz – powiedział, że pani dyrektor nie uczestniczyła w posiedzeniu komisji rady z powodu choroby. 

Jeżeli są pytania do sprawozdania to prosi o złożenie ich na piśmie.  

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 8 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:24:56 do 00:25:52/ 

 

Pkt 9 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności ŚDS Drawno za 2024 r. i plan pracy na 

2025 r. (druk nr 99) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji 

rady.   

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 9 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:25:53 do 00:27:12/ 
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Pkt 10 porządku obrad -  Informacja na temat pozyskiwania środków finansowych 

zewnętrznych w 2024 roku i możliwości pozyskiwania w roku 2025. (druk nr 100) 

Burmistrz – powiedział, że  informacja została omówiona szczegółowo w posiedzeniu komisji rady. Prosi o 

zadawanie pytań do informacji. 

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 10 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:27:20 do 00:28:10/ 

 

Pkt 11 porządku obrad - Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Drawno za 2024 rok. (druk nr 101) 

Burmistrz – powiedział, że  informacja została omówiona szczegółowo w posiedzeniu komisji rady. Prosi o 

pytania do informacji. 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 11 do niniejszego protokołu./ 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: 00:28:11 do 00:29:30/ 

 

Pkt 12. Porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok, (druk nr 102) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie pytań do projektu uchwał.   

 

Radny Sławomir Nowak – prosi  o przedstawienie zmian do projektu uchwały budżetowej. 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok dotyczą zwiększenia deficytu 

budżetowego na łączną kwotę 91.427,87 zł.  Zwiększenie dotyczy rozliczenia środków z tzw. alkoholówki to 

kwota 43.657,87 zł. i zwiększenie deficytu z wolnych środków o kwotę 47.770,00 zł. na PEFRON o kwotę 

19.570,00 zł. w skali roku, na diety radnych o  kwotę 20.500,00 zł. oraz o kwotę 7.700,00 zł. za zwiększone 

wydatki za zajęcie pasa drogowego. Zmiany budżetu dotyczą również przeniesień w związku z remontem ulicy 

Choszczeńskiej w kwocie 12.000,00 zł. oraz remontem w urzędzie w kwocie 24.000,00 zł.    

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 102) 

(2025-03-26 09:37:07) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 
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obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Patryk Krykwiński; Jolanta Kucharska; Janusz 

Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Agnieszka Kołodziejska; 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:29:31 do 00:33:30/ 

 

/Uchwała Nr XIV/65/25 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu./ 

 

 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042, (druk nr 103) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042 

jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z budżetu na 2025 rok. Nie 

wnosi zmian do projektu uchwały. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 

2025-2042 (druk nr 103) (2025-03-26 09:38:26) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:33:31 do 00:34:45/ 

 

/Uchwała Nr XIV/66/25 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. / 
 

 

3/ przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 w Gminie Drawno, (druk nr 104) 

 

 

Burmistrz – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi żadnych 

zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 w 

Gminie Drawno (druk nr 104) (2025-03-26 09:39:38) 
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przedział czasowy z nagrania od:00:34:46 do 00:35:55/ 

 

/Uchwała Nr XIV/67/25 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. / 

 

Przerwa od godz. 940 do godz. 950 

 

  

4/ ustalenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze 

specjalnego funduszu nagród, (druk nr 105) 

 

Burmistrz – wprowadził  autopoprawkę w § 3 pkt 2  polegająca na zastąpieniem słowa „mianowanemu” na 

słowo „dyplowanemu”. Więcej zmian nie wprowadzono.   

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania 

nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród (druk nr 105) (2025-03-26 09:54:07) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:48:00 do 00:50:25/ 

 

/Uchwała Nr XIV/68/25 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu./ 

 

 

5/ zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

powołania składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Drawnie, (druk nr 106)   

 

Przewodniczący Rady – w związku z złożoną deklaracją przez radną Jolantę Łojko dotyczącą woli pracy w 

Komisji Rozwoju Społecznego i Rolnictwa zasadne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 
Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 
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Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia.14 

maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Drawnie(druk nr 

106) (2025-03-26 09:55:21)przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)obecni: 15 (nieoddane: 

0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 
Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:50:26 do 00:51:35/ 

 

/Uchwała Nr XIV/69/25 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. / 

 

 

6/ zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na 

wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

(grawitacyjnej i tłocznej) Barnimie-Konotop z przyłączami w m. Konotop, gm. Drawno w formie 

zaprojektuj i wybuduj” realizowanego z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, (druk nr 107)  

 

Skarbnik – powiedziała, że w tytule wprowadza się autopoprawkę przez wpisanie po słowach cyt. „zaciągnięcia 

pożyczki z budżetu państwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w Szczecinie na wyprzedzające finansowanie”  

wyrazy cyt. „ zadania inwestycyjnego”. Dalsza część tytułu pozostaje bez zmian. 

Powiedziała, że zaciągnięcie pożyczki jest na wyprzedzające finansowanie, czyli kiedy gmina otrzyma środki z 

Programu Obszarów Wiejskich  na lata 2014-2020 to pożyczka automatycznie zostaje spłacona w stu 

procentach. W związku z tym, że kwoty 4 milionów złotych nie ma możliwości zabezpieczyć w budżecie                   

z własnych środków zasadnym jest zaciągnięcie pożyczki. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – w związku z tym, że planowana inwestycja będzie realizowana w ciągu drogi 

Barnimie-Konotop zapytał, czy jest możliwość w ramach realizowanej inwestycji wyremontować tę drogę. 

 

Burmistrz  - powiedział, że przeanalizuje jakie są możliwości wyremontowania drogi Barnimie -Konotop.      

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Drawnie – 

powiedział, że firma która będzie budowała kanalizację na docinku Barnimie-Konotop nie będzie mogła 

wyremontować drogi. Natomiast oczywistym warunkiem jest przywrócenie jej do stanu pierwotnego.  

   

Radny Bogdan Buchajczyk - zapytał, czy uruchomienie pożyczki spowoduje zwiększenie deficytu 

budżetowego. 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że dług ani deficyt nie zostanie zwiększony.  

 

Zamknięcie dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa w Banku Gospodarstwa. 

Krajowego w Szczecinie na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

sieci kanalizacji sanitarnej (grawitacyjnej i tłocznej) Barnimie-Konotop z przyłączami w m. 
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Konotop, gm. Drawno w formie zaprojektuj i wybuduj” realizowanego z udziałem środków 

Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 (druk 

nr 107) (2025-03-26 10:03:36) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:51:36 do 00:59:54/ 

 

/Uchwała Nr XIV/70/25 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. / 

 

 

7/ ustalenia radnym wysokości diety oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. (druk 108) 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. 

Zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy  - wprowadziła następującą autopoprawkę do projektu uchwały: 

§ 1. 1. Ustala się Radnym Rady Miejskiej w Drawnie miesięczne zryczałtowane diety, zróżnicowane 

w zależności od pełnionych funkcji w wysokości: 

    1) Przewodniczącemu Rady - 45% 

    2) Wiceprzewodniczącemu Rady - 33 % 

    3) Przewodniczącemu stałej komisji Rady - 30  

    4) pozostałym radnym - 23 %                          

 

Pozostałe zapisy projektu uchwały pozostają bez zmian. 

 

Dyskusji nie było. 

 
Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia radnym wysokości diety oraz zwrotu kosztów podróży8. 

służbowych (druk 108) (2025-03-26 10:05:04) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 10 - Krzysztof Bojara; Aleksander Dementiew; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Patryk 

Krykwiński; Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Agnieszka 

Traczyk; 

PRZECIW - 2 - Bogdan Buchajczyk; Agnieszka Kołodziejska; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Łukasz Buchajczyk; Adam Emilianowicz; Sławomir Nowak; 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:00:59:55 do 01:01:28/ 

 

/Uchwała Nr XIV/71/25 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. / 
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Pkt. 13 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że następne posiedzenie Rady jest zaplanowane na dzień  29 kwietnia 

2025 roku. 

 

Radny Patryk Krykwiński – powiedział, że jako przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Inwestycji 

dementuje plotki, że Rada będzie obcinać budżet dla sołtysów i ich diet. W dniu wczorajszym na posiedzeniach 

komisji wspólnie z przewodniczącym rady i burmistrzem ustalono, że odbędzie się spotkanie w sprawie diet dla 

sołtysów.  

 

Radny Bogdan Buchajczyk – prosi o zamontowanie dwóch ławek na ulicy Pomorskiej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Emilianowicz – prosi o naprawę studni na ulicy Kolejowej. 

 

 Radny Łukasz Buchajczyk – prosi o wyrównanie drogi na Zdanowie. 

 

Burmistrz  

 

w sprawie montaży ławek na ulicy Pomorskiej – powiedział, że na trenie Drawna zostaną zamontowane ławki 

dla mieszkańców, 

- w sprawie naprawy studni na ulicy Kolejowej powiedział, że studnia będzie naprawiona oraz zostanie 

wykonany jej przegląd techniczny, 

- w sprawie naprawy drogi na Zdanowie powiedział, że droga na Zdanowie zostanie naprawiona i wyrównana.    

 

  

Pkt. 14 porządku obrad - Zakończenie obrad XIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Drawnie. 

Godz. 1016. 

 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


